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    FR protokoll  
 
Församlingsråd SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Plats: Glanshammars församlingshem Datum 2024-01-17, kl. 18.30-20.30 
  
Ordinarie ledamöter Ersättare 
Närvarande markeras med X Närvarande markeras med X 
Icke närvarande markeras med O Icke närvarande markeras med O 

 
Helena Strömberg Persson x Emma Bergman o 
Andreas Svensson x Inga Britt Troeng x 
Arne Grankvist x Jerk Alton o 
Britt-Marie Ingvarsson o Kristina Troeng x 
Angelika Mårtensson x  
Julia Djursvik o  
Leif Gustafsson x  
Lise-Lotte Roslund x  
Simon Åberg, vik fh x  
Eva Carlsson tf Kh o  
  
 
Paragrafer: § 1-13 
 
Justeringens plats: Glanshammars församlingshem 
 
Underskrifter: ……………………………………………………………. 
 Arne Grankvists, sekreterare 
 
 ………………………………………………………………… 
 Helena Strömberg Persson, ordförande 
 
 ………………………………………………………………… 
 Lise-Lotte Roslund, justerare 
 
ANSLAGSBEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
Organ: Församlingsrådet i Glanshammars församling 
Sammanträdesdatum: 2024-01-17 
Datum för anslags uppsättande: 2024-01-30 
Datum för anslags nedtagande: 2024-02-20 
Förvaringsplats för protokollet: Församlingsexpeditionen i Glanshammar 
 
 
Underskrift: ………………………………………………………………… 
 Karin Persson, administratör 
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Före sammanträdet höll vik fh en kort andakt. Därefter presenterades Laila 
Berglund som ny medarbetare inom pastoratet. Hon är anställd som 
projektledare med inriktning mot ideellt arbete. Vi önskade henne all lycka i det 
nya arbetet.  
 
§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordföranden öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 
§ 2 Upprop 
Ordföranden förrättade upprop. Inga Britt Troeng och Kristina Troeng gick in 
som ersättare för Julia Djursvik resp Britt-Marie Ingvarsson. Det konstaterades 
att församlingsrådet var beslutsfört. 
 
§ 3 Val av justerare 
Församlingsrådet beslutade utse Lise-Lotte Roslund att jämte ordföranden 
justera dagens protokoll. 
 
§ 4 Fastställande av dagordning 
Församlingsrådet beslutade att fastställa dagordningen. 
  
§ 5 Föregående mötesprotokoll 2023-11-22  
Ordföranden uppgav att på föreliggande uppgifter kan offert inte lämnas på 
kostnad per kulturgrav för QR-kod. Hon jobbar vidare med frågan. Vaktmästare 
Håkan bör kallas till nästa sammanträde för att informera FR om nuläget med 
eventuell trädplantering längs kyrkogårdsgången. Med dessa kommentarer 
beslutade församlingsrådet att godkänna protokollet och lägga det till 
handlingarna. 
 
§ 6 Firmatecknare stiftelserna under 2024 
Församlingsrådet beslutade att utse ordförande Helena Strömberg Persson, 
vice ordförande Andreas Svensson, Arne Grankvist och Josephine Cummings att 
två i förening teckna firman för Stiftelsen Nils Karlsson Kolja (org.nr 802426-
3330), syskonen Janssons, Kolja, stiftelse (org.nr 875000-8388) och 
Biverudsstiftelsen (org.nr 875003-1273) under 2024. 
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§ 7 Utsmyckning Rinkaby kyrka 
Församlingen har fått en donation på 10.000 kr för utsmyckning av Rinkaby 
kyrka. Ett förslag var att skaffa en ny ljusbärare. Efter diskussion beslutade 
församlingsrådet att bordlägga frågan till nästa sammanträde. 
 
§ 8 Arbetsgrupp för stipendieansökan Stiftelsen Nils Karlsson Kolja   
Församlingsrådet beslutade att utse Andreas Svensson, Lise-Lotte Roslund och 
Kristina Troeng att ingå i arbetsgruppen. Gruppen fick i uppdrag att även 
revidera reglementet för stipendium ur stiftelsen så att den bättre stämmer 
överens med vår nuvarande organisation, att ändra sista ansökningsdag till 
slutet av sommaren och utdelning under hösten.  
 
§ 9 Inventarieansvarig för Glanshammars församling 
Vid sammanträde 2023-11-22 beslutade församlingsrådet att utse Helena 
Strömberg Persson till inventarieansvarig. Ytterligare en person erfordras. 
Församlingsrådet beslutade att utse Björn Ingemarsson som inventarieansvarig.  
 
§ 10 Ändring av lagfart för Biverud 1:8, 1:17 och 2:9   
Ordföranden redogjorde för bakgrunden. Glanshammars församling (org.nr 
252002-1623) var tidigare registrerad ägare till rubricerade fastigheter.  
Församlingens verksamhet upphörde i och med sammanslagningen år 2000. 
Enligt lantmäteriet är det inte möjligt att överföra äganderätten från församling 
som upphört, direkt till Biverudsstiftelsen. From december 2023 har lagfarten 
ändrats så att den nybildade Glanshammars församling (orgnr 252002-7240) nu 
står som lagfaren ägare. Därmed är det möjligt att genom en gåvohandling få 
ägarregistreringen överförd till Biverudsstiftelsen. 
 
Församlingsrådet beslutade att hos Hovsta kyrkoråd anhålla om tillstånd att 
genomföra gåva av rubricerade fastigheter med Biverudsstiftelsen (orgnr 
875003-1273) som gåvotagare och därmed hos lantmäteriet ansöka om 
ändring av lagfart så att Biverudsstiftelsen skall stå som lagfaren ägare.  
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§ 11 Information 
Vik fh informerade  
- ny heltidstjänst som församlingsassistent vid Glanshammars församling är nu 
utlyst. Arbetsuppgifterna blir ungefär desamma som Annika haft. Man räknar 
med att tjänsten kan tillsättas i mars 2024. 
- öppen förskola startar på måndag 22 januari och därefter varannan måndag 
tom 18 mars.  
-onsdagsträffen fortsätter som tidigare (en gång i månaden, onsdagar ojämna 
veckor). 
-diakon Marie Karlsson kommer att arbeta i begränsad omfattning inom 
församlingen. 
-Ann-Sofie Olsson kommer att vikariera som församlingsvärd fram till dess att 
tjänsten som församlingsassistent tillträtts. 
-nytt WIFI kommer att installeras i församlingshemmet och gästnätverk i 
Glanshammars kyrka. 
-mattan till orgelläktaren är trasig och behöver bytas ut. Det finns olika idéer 
om hur den nya mattan ska se ut. Blir föremål för fortsatta diskussioner. 
-Vik fh kommer att hålla i planeringen av sommarkyrkan i Glanshammar och 
Ödeby. Andreas och vik fh påbörjar diskussion om teaterspel i Ödeby denna 
sommar. 
-Asylrättscentrum har inkommit med ansökan om församlingskollekt. 
Föranleder ingen åtgärd från församlingsrådets sida, med anledning av att 
församlingskollekt redan fastställts för 2024. 
-Pastoratet har för 2024 utökat budgeten för ungdomsarbete. Man planerar 
bland annat att under året göra en resa inom Sverige med unga ledare. 
 
Hyra av lokal 
Fråga har uppkommit om det ska vara möjligt att boka lokal för en hel termin åt 
gången och då även betala en lägre avgift (dvs terminsavgift). 
Församlingsrådet beslutade att 
-tills vidare inte erbjuda särskild terminsavgift utan att den avgift som 
kyrkofullmäktige satt för verksamhetsåret skall gälla. 
-för extern förening med verksamhet som ligger nära församlingens egen 
verksamhet ska det vara möjligt att boka lokal för en termin åt gången. Dock 
med möjlighet för församlingen att göra avrop senast 30 dagar innan varje 
mötestillfälle, om församlingen behöver lokalen för egen verksamhet.  
-avgift betalas per gång, dvs ingen terminsavgift.        
  



 

5 
 

 
 
§ 12 Övriga frågor/nästa möte 
-Det finns planer på en gemensam vårfest för hela pastoratet. Kristina Troeng 
erbjöd sig att ingå i ”festkommittén” . 
-kollekterna har minskat under de senaste åren. Övergången mot ett 
kontantlöst samhälle har förmodligen medverkat till detta. QR-kod finns sedan 
en tid tillbaka i agendorna. Nyligen har dessutom lappar med QR-kod lagts ut i 
kyrkbänkarna. Vad ytterligare kan vi göra för att ändra trenden? Vi tar med oss 
denna fråga i det fortsatta församlingsrådsarbetet. 
-det framfördes önskemål om att ”stilla mässan” ska vara mer nedtonad och ha 
en mer andlig dimension än vad den har idag. Det framfördes även önskemål 
om att ibland ha musikandakt i stället för stilla mässa. Vik fh och 
gudstjänstgruppen får i uppdrag att fortsätta arbetet med hur formatet ska 
utformas. 
 
Nästa möte blir den 15 februari i Glanshammars församlingshem. 
 
§ 13 Sammanträdet avslutas 
Ordföranden tackade ledamöterna och avslutade mötet.  
  


